
Ik lees: op 6 mei 2025 gaf de provincie Gelderland toestemming om wolf GW4655m ook wel 
Hubertus genoemd, dood te schieten! 
Er zou een hardloopster op 13 april gebeten zijn door de wolf. Maar is er voldoende bewijs? 
Nou ben ik zelf wel eens gebeten door een hond en dan heb je toch wel wat schade aan 
huid en genoeg bloed wat vloeit om DNA van te krijgen maar er blijkt helemaal geen 
verklaring van een arts te zijn dat er een bijt wond zou zijn en zou het DNA van een broek 
genomen zijn! Is ze wel gebeten of was er alleen een dreiging? En was het wel Hubertus? 
Verjagen, verplaatsen, zenderen, opties die beter onderzocht hadden kunnen worden en 
geprefereerd worden boven afschot om dat het dier toch een Europese beschermde status 
heeft! 
Het advies bureau wat het gedrag onderzoek deed werkte al eerder voor mensen dat liever 
geen wolven op hun terrein hebben! 
Is het niet normaal dat er ook een tweede onafhankelijke partij onderzoek doet? 
Het besluit om toch een beschermd dier te doden zou gebaseerd zijn op het nieuwe wolven 
plan wat recent is vast gesteld maar zeker nog geen wet is. 
Toch wordt het nú gebruikt. 
Hoe zorgvuldig is hier gekeken en onderzocht om dit te voorkomen dat is de  vraag die je 
hier wel mag stellen! 
 


